
Hezké sobotní dopoledne všem chovatelům, 
 
stále sleduji dění na naši chovatelské scéně. Nejsem právník. Ale po přečtení si 
všech příspěvků k momentální situaci a jak paní ing. Vránová reaguje na mé 
vyjádření a píše:  
 
Stanovy neautomatizují a nemoralizují – stanovy jsou psány a tím i dány. Takže 
jak hovoří : 
 
Konference je shromáždění delegátů, plní působnost členské schůze a je 
NEJVYŠŠÍM ORGÁNEM SCHČT (§248-§257)! (v organizační struktuře má 
pozici č.1) 
 
Územní členská schůze (dílčí) je schůzí zvolených delegátů územního celku Čech 
a delegátů územního celku Moravy. Je svolávána jedenkrát za čtyři roky ve 
volebním období. Jejím úkolem je volba tří českých a tří moravských delegátů do 
předsednictva, návrh na předsedu a člena pro dotační politiku a legislativu. 
 
Jak tomuto rozumět? 
 
Při platnosti stávajících stanov tomuto rozumím takto: 
Konference, co by nejvyšší orgán SCHČT, kterou tvoří zvolení delegáti a delegáti 
automatičtí, by měla mít hlasováním právo se vyjádřit ke zvoleným a dále pak 
také ke všem navrženým kandidátům do předsednictva z každého území, jelikož 
toto právo konferenci stanovy neodepírají, avšak při dodržení územního rozdělení 
konečné sestavy předsednictva. 
     Je to jediná spravedlivá a demokratická cesta dopracovat se bez dalších 
problému a pochybností k cíli volebního roku, přičemž nebude nikomu odepřeno 
právo volby. 
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